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Έφτασε στην Αθήνα η πρώτη πτήση της Air
China από το Πεκίνο (19/5/2011 08:41)
Την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα υποδέχθηκε στο «Ελευθέριος Βενιζέλος» ο
υφυπουργός Πολιτισμού και Τουρισμού κ. Γιώργος Νικητιάδης. 

Το αεροπλάνο της Air China προσγειώθηκε στο αεροδρόμιο και ακολούθησε εκδήλωση για την υποδοχή της
κινεζικής αποστολής. Ο κ. Νικητιάδης καλωσόρισε τους επιβάτες μαζί με τον υφυπουργό Εξωτερικών κ.
Σπύρο Κουβέλη ο οποίος ήταν μεταξύ των επιβατών της πτήσης, και δήλωσε ότι: « σήμερα άνοιξε μια
μεγάλη λεωφόρος μεταξύ Κίνας και Ελλάδας. Είναι στο χέρι μας να την γεμίσουμε με χιλιάδες, με
εκατομμύρια κόσμο. Είμαι βέβαιος ότι θα το επιτύχουμε και γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας χωρίς
ενδιάμεσο σταθμό και επτά ημέρες την εβδομάδα». 

Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής
της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο Κινέζος πρέσβης στην
Αθήνας κ. Luo Linquan, ο πρόεδρος του ΕΟΤ κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιμένα
Αθηνών καθηγητής Στράτος Παπαδημητρίου και ο γενικός διευθυντής κ. Γιάννης Παράσχης. 

Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόμενος στους παρευρισκόμενους επισήμανε ότι το υπουργείο Πολιτισμού και
Τουρισμού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εμβάθυνση των διμερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τομέα μεταξύ των δύο χωρών. Επιπρόσθετα στον χαιρετισμό που
έκανε ο υφυπουργός τόνισε μεταξύ άλλων τα εξής:«η αεροπορική αυτή σύνδεση, αποδεικνύει χωρίς καμία
αμφιβολία τη στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το άριστο επίπεδο των διμερών σχέσεων
μεταξύ των χωρών μας. Είμαστε βέβαιοι ότι η έναρξη της σημερινής πτήσης μεταξύ Πεκίνου Αθήνας
μέσω Μονάχου αποτελεί το πρώτο μόνο βήμα για την ενδυνάμωση του τουριστικού ρεύματος μεταξύ των
δύο χωρών. Διατηρούμε, την πεποίθηση ότι στο επόμενο διάστημα με τις προσπάθειες που θα
καταβάλουμε και δεσμευόμαστε γι’ αυτό, ώστε να ξεπεραστούν τα εμπόδια για ευκολότερη και ταχύτερη
θεώρηση βίζας των Κινέζων υπηκόων προς την Ελλάδα, το τουριστικό ρεύμα θα εξελιχθεί σε τέτοιο
επίπεδο που θα επιβάλει εκ των πραγμάτων την καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάμεσο σταθμό σε
καθημερινή βάση. Θεωρώ βέβαιο ότι με την πτήση που εγκαινιάζεται σήμερα διασφαλίζουμε το πιο
σημαντικό όχημα για την ανάπτυξη του εμπορίου και της επιχειρηματικότητας μεταξύ των χωρών μας,
την προβολή και την προώθηση αμοιβαίως του πολιτισμού και της ιστορία μας και παραλλήλως την
ενθάρρυνση της συνεργασίας μεταξύ των τουριστικών φορέων και των ταξιδιωτικών γραφείων των δύο
χωρών για την ανάπτυξη του τουρισμού».

« Επιστροφή



1. ΝΙΚΗΤΙΑΔΗΣ ΕΓΙΝΕ ΤΟ ΠΡΩΤΟ ΒΗΜΑ ΜΕ ΤΗΝ ΚΙΝΑ

Μέσο: . . . . . . . . .ΑΥΡΙΑΝΗ
Ημ. Έκδοσης: . . .19/05/2011 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .19/05/2011
Σελίδα: . . . . . . . . 19



1. ΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ ΤΗΣ ΚΙΝΑΣ ΑΝΑΚΑΛΥΠΤΟΥΝ ΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ

Μέσο: . . . . . . . . .ΝΙΚΗ
Ημ. Έκδοσης: . . .19/05/2011 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .19/05/2011
Σελίδα: . . . . . . . . 15



1. ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΑΘΗΝΑ ΠΕΚΙΝΟ

Μέσο: . . . . . . . . .ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ
Ημ. Έκδοσης: . . .19/05/2011 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .19/05/2011
Σελίδα: . . . . . . . . 22



Εγκαινιάζεται αύριο το δρομολόγιο της Air China Αθήνα- Πεκίνο
http://www.emea.gr/article/108910/%CE%B5%CE%B3%CE%BA%CE%B1%CE%B9%CE%BD%CE%B9%CE%AC%CE%B6%CE%B5%CF%84%CE%B1%CE%B9-%CE%B1%CF%8D%CF%81%CE%B9%CE%BF-%CF%84%CE%BF-%CE%B4%CF%81%CE%BF%CE%BC%CE%BF%CE%BB%CF%8C%CE%B3%CE%B9%CE%BF-%CF%84%CE%B7%CF%82-air-china-%CE%B1%CE%B8%CE%AE%CE%BD%CE%B1-%CF%80%CE%B5%CE%BA%CE%AF%CE%BD%CE%BF.html 

Αποδελτίωση: Innews S.A. (http://www.innews.gr) -  Ημερομηνία:17/05/2011 00:00

Εγκαινιάζεται αύριο το δρομολόγιο της Air China Αθήνα- Πεκίνο
Εγκαινιάζεται αύριο, Τετάρτη, στις 10:30 το πρωί το δρομολόγιο της Air China, Αθήνα - Πεκίνο - Αθήνα, μέσω
Μονάχου.

Στην εκδήλωση υποδοχής θα παρευρεθούν ο υφυπουργός Εξωτερικών, Σπύρος Κουβέλης, ο υφυπουργός Τουρισμού,
Γιώργος Νικητιάδης, ο πρέσβης της Κίνας στην Αθήνα, Luo Linquan, ο Πρόεδρος του ΕΟΤ, Νίκος Κανελόπουλο
ς, ο αναπληρωτής Διευθυντής της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας και επικεφαλής της αποστολής, Xia
Xinghua, ο πρόεδρος του διοικητικού συμβουλίου του Διεθνούς Αερολιμένα Αθηνών, καθ. Στράτος Παπαδημητρίου
και ο γενικός διευθυντής του Διεθνούς Αερολιμένα Αθηνών, Γιάννης Παράσχης.



Δρομολόγια Αθήνα - Πεκίνο
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Δροµολόγια Αθήνα - Πεκίνο
Το πρώτο τακτικό δροµολόγιο της αεροπορικής εταιρείας Air China, µεταξύ Πεκίνου και Αθήνας,
εγκαινιάστηκε χθες στο Διεθνή Αερολιµένα Αθηνών. Η πτήση θα αναχωρεί από το αεροδρόµιο
«Ελευθέριος Βενιζέλος», κάθε Τετάρτη και Σάββατο, µε αεροσκάφος τύπου Airbus 330-200 και θα γίνεται
µέσω Μονάχου.

Το αεροσκάφος της Air China µε 95 επιβάτες έγινε δεκτό στο αεροδρόµιο µε την παραδοσιακή υδάτινη
αψίδα, ενώ ακολούθησε το καθιερωµένο «δέσιµο της κορδέλας» που συµβολίζει τη σύνδεση των δύο
προορισµών. Στην εκδήλωση παραβρέθηκαν ο υφυπουργός Εξωτερικών, Σπύρος Κουβέλης, ο υφυπουργός
Τουρισµού, Γιώργος Νικητιάδης, ο πρέσβης της Λαϊκής Δηµοκρατίας της Κίνας στην Ελλάδα, Luo Linquan, ο
πρόεδρος του ΕΟΤ, Νίκος Κανελλόπουλος κ.ά.
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«Γέφυρα φιλίας ανάµεσα σε Ελλάδα - Κίνα»

ΜΕ ΣΗΜΑΝΤΙΚΑ ΟΦΕΛΗ
Με µια υδάτινη αψίδα καλωσόρισε η Αθήνα τους 95 Κινέζους επιβάτες, οι οποίοι επέβαιναν στο Airbus 330
της πτήσης Πεκίνο-Αθήνα, µε την οποία εγκαινιάστηκε σήµερα η αεροπορική σύνδεση των δύο χωρών,
στον διεθνή αερολιµένα Αθηνών, και η οποία αναµένεται να επιφέρει σηµαντικά οφέλη για τη χώρα µας,
στον τοµέα της οικονοµίας, του τουρισµού και του πολιτισµού.

Κατά την τελετή των εγκαινίων, ο υφυπουργός Εξωτερικών Σπύρος Κουβέλης, ο οποίος ηγείτο της
ελληνικής αποστολής που επέστρεφε µε την πτήση CA961 από το Πεκίνο, χαρακτήρισε την αεροπορική
γραµµή «γέφυρα φιλίας ανάµεσα στην Ελλάδα και την Κίνα» και σηµείωσε ότι «η υπόσχεση που δώσαµε
τον Οκτώβριο του 2010, όταν ο πρωθυπουργός της Κίνας επισκέφθηκε την Ελλάδα, πήρε σάρκα και οστά».

Ο υφυπουργός έκανε, επίσης, γνωστό, ότι κατά τη διήµερη επίσκεψή του στο Πεκίνο, υπεγράφη η
συµφωνία για τη διευκόλυνση της έκδοσης βίζας για τους Κινέζους πολίτες που επιθυµούν να επισκεφθούν
την Ελλάδα, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι «ο σκοπός είναι να αυξήσουµε την µετακίνηση και την
επαφή ανάµεσα σε Έλληνες και Κινέζους στον τουρισµό, στην επιχειρηµατικότητα και στον πολιτισµό».

Ο κ. Κουβέλης ευχαρίστησε ιδιαίτερα τις κινεζικές αρχές, καθώς και την Air China, ενώ εξέφρασε την
ελπίδα ότι «σε µερικούς µήνες θα µπορούµε να συζητάµε µε τις κινεζικές αρχές για περισσότερες πτήσεις
ανάµεσα στην Κίνα και την Ελλάδα, όπως επίσης και για µια σύνδεση χωρίς ενδιάµεσο σταθµό», καθώς η
εν λόγω πτήση έχει ως ενδιάµεσο σταθµό το Μόναχο.

Ως «πρώτο βήµα για την ενδυνάµωση του τουριστικού ρεύµατος µεταξύ Κίνας και Ελλάδας», χαρακτήρισε
την αεροπορική σύνδεση ο υφυπουργός Πολιτισµού και Τουρισµού Γιώργος Νικητιάδης, ο οποίος εξέφρασε
την πεποίθηση ότι στο προσεχές διάστηµα, «το τουριστικό ρεύµα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο, που θα
επιβάλει την καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάµεσο σταθµό».

Ο πρέσβης της Κίνας στην Ελλάδα Λούο Λινκουάν, αφού εξέφρασε την ευγνωµοσύνη του για την βοήθεια
των ελληνικών αρχών για τον επαναπατρισµό των Κινέζων πολιτών από τη Λιβύη, δήλωσε ότι «η
αεροπορική επανασύνδεση Πεκίνου και Αθήνας, είναι η πραγµατοποίηση της υπόσχεσης της Κίνας να
βοηθήσει τον ελληνικό λαό να ξεπεράσει την κρίση χρέους». «Οι φίλοι στα δύσκολα φαίνονται», ανέφερε
χαρακτηριστικά, ενώ είπε ότι «η Ακρόπολη και τα ελληνικά νησιά, έχουν δηµιουργήσει µία "µόδα" στην
Κίνα».

Το 2010, ταξίδεψαν στο εξωτερικό 57,39 εκατ. Κινέζοι- πάνω από ένα εκατοµµύριο επέλεξε ως τόπο
προορισµού την Ευρώπη, εκ των οποίων µόλις 10 χιλιάδες επισκέφθηκαν την Ελλάδα, γεγονός που
αποδεικνύει τις τεράστιες προοπτικές που υπάρχουν, σύµφωνα µε τον κ. Λινκουάν.

«Αυτή η γέφυρα φιλίας, θα παίξει πολύ σηµαντικό ρόλο στην προώθηση της συνεργασίας µας στον
οικονοµικό, εµπορικό και πολιτιστικό τοµέα», δήλωσε από την πλευρά του ο επικεφαλής της κινεζικής
αντιπροσωπίας, αντιπρόεδρος της κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας, Τσιάο Τσινχουά και
επεσήµανε το ενδιαφέρον για «να αυξηθούν τα δροµολόγια και να δροµολογηθεί και η απευθείας
σύνδεση».

Ο πρόεδρος του ΕΟΤ Νίκος Κανελλόπουλος εξέφρασε τη βούληση του Οργανισµού να κάνει τα πάντα,
όπως είπε, για να ενισχύσει την πτήση, προσδοκώντας τον πολλαπλασιασµό των επισκεπτών.

Ο κ. Στρ. Παπαδηµητρίου, πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιµένα Αθηνών, επεσήµανε ότι η πτήση Αθήνα-
Πεκίνο θα έχει σηµαντικά οφέλη τόσο για το αεροδρόµιο, όσο και για την ελληνική οικονοµία.

Η κίνηση των επιβατών µεταξύ Ελλάδας και Κίνας ανέρχεται στους 60.000, όπως ανέφερε ο γενικός
διευθυντής του Αεροδροµίου Γιάννης Παράσχης
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Έφτασε στην Αθήνα η πρώτη πτήση της Air China

Την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα υποδέχθηκε εχθες το πρωί στο «Ελευθέριος
Βενιζέλος» ο υφυπουργός Πολιτισµού και Τουρισµού κ. Γιώργος Νικητιάδης.

Το αεροπλάνο της Air China προσγειώθηκε στο αεροδρόµιο και ακολούθησε εκδήλωση για την υποδοχή της
κινεζικής αποστολής. Ο κ. Νικητιάδης καλωσόρισε τους επιβάτες µαζί µε τον υφυπουργό Εξωτερικών κ.
Σπύρο Κουβέλη ο οποίος ήταν µεταξύ των επιβατών της πτήσης, και δήλωσε ότι: « σήµερα άνοιξε µια
µεγάλη λεωφόρος µεταξύ Κίνας και Ελλάδας. Είναι στο χέρι µας να την γεµίσουµε µε χιλιάδες, µε
εκατοµµύρια κόσµο. Είµαι βέβαιος ότι θα το επιτύχουµε και γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας χωρίς
ενδιάµεσο σταθµό και επτά ηµέρες την εβδοµάδα».

Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής
της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο Κινέζος πρέσβης στην
Αθήνας κ. Luo Linquan, ο πρόεδρος του ΕΟΤ κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιµένα
Αθηνών καθηγητής Στράτος Παπαδηµητρίου και ο γενικός διευθυντής κ. Γιάννης Παράσχης.

Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόµενος στους παρευρισκόµενους επισήµανε ότι το υπουργείο Πολιτισµού και
Τουρισµού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εµβάθυνση των διµερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τοµέα µεταξύ των δύο χωρών. Επιπρόσθετα στον χαιρετισµό που
έκανε ο υφυπουργός τόνισε µεταξύ άλλων τα εξής:«η αεροπορική αυτή σύνδεση, αποδεικνύει χωρίς καµία
αµφιβολία τη στενή συνεργασία µεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το άριστο επίπεδο των διµερών σχέσεων
µεταξύ των χωρών µας. Είµαστε βέβαιοι ότι η έναρξη της σηµερινής πτήσης µεταξύ Πεκίνου Αθήνας µέσω
Μονάχου αποτελεί το πρώτο µόνο βήµα  για  την ενδυνάµωση του τουριστικού ρεύµατος
µεταξύ των δύο χωρών. Διατηρούµε, την πεποίθηση ότι στο επόµενο διάστηµα µε τις προσπάθειες που
θα καταβάλουµε και δεσµευόµαστε γι’ αυτό, ώστε να ξεπεραστούν τα εµπόδια για ευκολότερη και
ταχύτερη θεώρηση βίζας των Κινέζων υπηκόων προς την Ελλάδα, το τουριστικό ρεύµα θα εξελιχθεί σε
τέτοιο επίπεδο που θα επιβάλει εκ των πραγµάτων την καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάµεσο σταθµό σε
καθηµερινή βάση. Θεωρώ βέβαιο ότι µε την πτήση που εγκαινιάζεται σήµερα διασφαλίζουµε το πιο
σηµαντικό όχηµα για την ανάπτυξη του εµπορίου και της επιχειρηµατικότητας µεταξύ των χωρών µας, την
προβολή και την προώθηση αµοιβαίως του πολιτισµού και της ιστορία µας και παραλλήλως την
ενθάρρυνση της συνεργασίας µεταξύ των τουριστικών φορέων και των ταξιδιωτικών γραφείων των δύο
χωρών για την ανάπτυξη του τουρισµού».
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Παρθενική πτήση της Air China από το Πεκίνο στην Αθήνα
Είστε εδώ: ΕΙΔΗΣΕΙΣ > ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ >
Παρθενική πτήση της Air China από το Πεκίνο στην Αθήνα

Γράφει: magnesianews.gr
18/05/2011, 16:15

Την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την
Αθήνα υποδέχθηκε στο «Ελευθέριος Βενιζέλος» ο
υφυπουργός Πολιτισμού και Τουρισμού Γιώργος
Νικητιάδης.

Το αεροπλάνο της Air China προσγειώθηκε στο αεροδρόμιο
και ακολούθησε εκδήλωση για την υποδοχή της κινεζικής
αποστολής.

Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόμενος στους παρευρισκόμενους επισήμανε ότι το υπουργείο Πολιτισμού και
Τουρισμού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εμβάθυνση των διμερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τομέα μεταξύ των δύο χωρών.

Ο υφυπουργός Εξωτερικών Σπύρος Κουβέλης, έκανε επίσης γνωστό, ότι κατά τη διήμερη επίσκεψή του στο
Πεκίνο, υπεγράφη η συμφωνία για τη διευκόλυνση της έκδοσης βίζας για τους Κινέζους πολίτες που
επιθυμούν να επισκεφθούν την Ελλάδα, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι «ο σκοπός είναι να αυξήσουμε
την μετακίνηση και την επαφή ανάμεσα σε Έλληνες και Κινέζους στον τουρισμό, στην επιχειρηματικότητα
και στον πολιτισμό».

Ο κ. Κουβέλης ευχαρίστησε ιδιαίτερα τις κινεζικές αρχές, καθώς και την Air China, ενώ εξέφρασε την
ελπίδα ότι «σε μερικούς μήνες θα μπορούμε να συζητάμε με τις κινεζικές αρχές για περισσότερες πτήσεις
ανάμεσα στην Κίνα και την Ελλάδα, όπως επίσης και για μια σύνδεση χωρίς ενδιάμεσο σταθμό», καθώς η
εν λόγω πτήση έχει ως ενδιάμεσο σταθμό το Μόναχο.

Ο πρέσβης της Κίνας στην Ελλάδα, Λούο Λινκουάν, αφού εξέφρασε την ευγνωμοσύνη του για την βοήθεια
των ελληνικών αρχών για τον επαναπατρισμό των Κινέζων πολιτών από τη Λιβύη, δήλωσε ότι «η
αεροπορική επανασύνδεση Πεκίνου και Αθήνας, είναι η πραγματοποίηση της υπόσχεσης της Κίνας να
βοηθήσει τον ελληνικό λαό να ξεπεράσει την κρίση χρέους».

«Οι φίλοι στα δύσκολα φαίνονται», ανέφερε χαρακτηριστικά, ενώ είπε ότι «η Ακρόπολη και τα ελληνικά
νησιά, έχουν δημιουργήσει μία 'μόδα' στην Κίνα».

Το 2010, ταξίδεψαν στο εξωτερικό 57,39 εκατομμύρια Κινέζοι- πάνω από ένα εκατομμύριο επέλεξε ως τόπο
προορισμού την Ευρώπη, εκ των οποίων μόλις 10 χιλιάδες επισκέφθηκαν την Ελλάδα, γεγονός που
αποδεικνύει τις τεράστιες προοπτικές που υπάρχουν, σύμφωνα με τον κ. Λινκουάν.

Ο πρόεδρος του ΕΟΤ Νίκος Κανελλόπουλος εξέφρασε τη βούληση του Οργανισμού να κάνει τα πάντα,
όπως είπε, για να ενισχύσει την πτήση, προσδοκώντας τον πολλαπλασιασμό των επισκεπτών.

Ο Στρ. Παπαδημητρίου, πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιμένα Αθηνών, επεσήμανε ότι η πτήση Αθήνα-Πεκίνο
θα έχει σημαντικά οφέλη τόσο για το αεροδρόμιο, όσο και για την ελληνική οικονομία.

Η κίνηση των επιβατών μεταξύ Ελλάδας και Κίνας ανέρχεται στους 60.000, όπως ανέφερε ο γενικός
διευθυντής του Αεροδρομίου Γιάννης Παράσχης.
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ΠΑΡΘΕΝΙΚΗ ΠΤΗΣΗ ΤΗΣ AIR CHINA ΣΤΗΝ ΑΘΗΝΑ

Την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα υποδέχθηκε στο «Ελευθέριος Βενιζέλος» ο
υφυπουργός Πολιτισμού και Τουρισμού Γιώργος Νικητιάδης. Το αεροπλάνο της Air China προσγειώθηκε στο
αεροδρόμιο και ακολούθησε εκδήλωση για την υποδοχή της κινεζικής αποστολής...

Ο κ. Νικητιάδης καλωσόρισε τους επιβάτες μαζί με τον υφυπουργό Εξωτερικών, Σπύρο Κουβέλη, ο οποίος
ήταν μεταξύ των επιβατών της πτήσης και δήλωσε ότι: « σήμερα άνοιξε μια μεγάλη λεωφόρος μεταξύ
Κίνας και Ελλάδας. Είναι στο χέρι μας να την γεμίσουμε με χιλιάδες, με εκατομμύρια κόσμο. Είμαι βέβαιος
ότι θα το επιτύχουμε και γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας χωρίς ενδιάμεσο σταθμό και επτά ημέρες
την εβδομάδα».

Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής ,επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής
της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο Κινέζος πρέσβης στην
Αθήνας κ. Luo Linquan, ο πρόεδρος του ΕΟΤ κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιμένα
Αθηνών καθηγητής Στράτος Παπαδημητρίου και ο γενικός διευθυντής κ. Γιάννης Παράσχης.

Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόμενος στους παρευρισκόμενους επισήμανε ότι το υπουργείο Πολιτισμού και
Τουρισμού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εμβάθυνση των διμερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τομέα μεταξύ των δύο χωρών.

Επιπρόσθετα στον χαιρετισμό που έκανε ο υφυπουργός τόνισε μεταξύ άλλων τα εξής:«η αεροπορική αυτή
σύνδεση, αποδεικνύει χωρίς καμία αμφιβολία τη στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το
άριστο επίπεδο των διμερών σχέσεων μεταξύ των χωρών μας. Είμαστε βέβαιοι ότι η έναρξη της
σημερινής πτήσης μεταξύ Πεκίνου Αθήνας μέσω Μονάχου αποτελεί το πρώτο μόνο βήμα για την
ενδυνάμωση του τουριστικού ρεύματος μεταξύ των δύο χωρών. Διατηρούμε, την πεποίθηση ότι στο
επόμενο διάστημα με τις προσπάθειες που θα καταβάλουμε και δεσμευόμαστε γι’ αυτό, ώστε να
ξεπεραστούν τα εμπόδια για ευκολότερη και ταχύτερη θεώρηση βίζας των Κινέζων υπηκόων προς την
Ελλάδα, το τουριστικό ρεύμα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο που θα επιβάλει εκ των πραγμάτων την
καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάμεσο σταθμό σε καθημερινή βάση. Θεωρώ βέβαιο ότι με την πτήση που
εγκαινιάζεται σήμερα διασφαλίζουμε το πιο σημαντικό όχημα για την ανάπτυξη του εμπορίου και της
επιχειρηματικότητας μεταξύ των χωρών μας, την προβολή και την προώθηση αμοιβαίως του πολιτισμού
και της ιστορία μας και παραλλήλως την ενθάρρυνση της συνεργασίας μεταξύ των τουριστικών φορέων
και των ταξιδιωτικών γραφείων των δύο χωρών για την ανάπτυξη του τουρισμού». Πηγή: skai.gr
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Η πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα!!
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΤΟΥΡΙΣΜΟΥ
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ
18.05.2011
ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

Την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την
Αθήνα υποδέχθηκε σήμερα το πρωί στο «Ελευθέριος
Βενιζέλος» ο υφυπουργός Πολιτισμού και Τουρισμού κ.
Γιώργος Νικητιάδης.
Το αεροπλάνο της AIR CHINA προσγειώθηκε στο
αεροδρόμιο και ακολούθησε εκδήλωση για την
υποδοχή της κινεζικής αποστολής. Ο κ. Νικητιάδης
καλωσόρισε τους επιβάτες μαζί με τον υφυπουργό
Εξωτερικών κ. Σπύρο Κουβέλη ο οποίος ήταν μεταξύ
των επιβατών της πτήσης, και δήλωσε ότι: « σήμερα
άνοιξε μια μεγάλη λεωφόρος μεταξύ Κίνας και
Ελλάδας. Είναι στο χέρι μας να την γεμίσουμε με
χιλιάδες, με εκατομμύρια κόσμο. Είμαι βέβαιος ότι θα
το επιτύχουμε και γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας χωρίς ενδιάμεσο σταθμό και επτά ημέρες την
εβδοµάδα».
Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής
της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο κινέζος πρέσβης στην
Αθήνας κ. Luo Linquan, ο πρόεδρος του ΕΟΤ κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιμένα
Αθηνών καθηγητής Στράτος Παπαδηµητρίου και ο γενικός διευθυντής κ. Γιάννης Παράσχης.
Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόμενος στους παρευρισκόμενους επισήμανε ότι το υπουργείο Πολιτισμού και
Τουρισμού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εμβάθυνση των διμερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τομέα μεταξύ των δύο χωρών. Επιπρόσθετα στον χαιρετισμό που
έκανε ο υφυπουργός τόνισε μεταξύ άλλων τα εξής:«η αεροπορική αυτή σύνδεση, αποδεικνύει χωρίς καμία
αμφιβολία τη στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το άριστο επίπεδο των διμερών σχέσεων
μεταξύ των χωρών μας. Είμαστε βέβαιοι ότι η έναρξη της σημερινής πτήσης μεταξύ Πεκίνου Αθήνας μέσω
Μονάχου αποτελεί το πρώτο μόνο βήμα για την ενδυνάμωση του τουριστικού ρεύματος μεταξύ των δύο
χωρών. Διατηρούμε, την πεποίθηση ότι στο επόμενο διάστημα με τις προσπάθειες που θα καταβάλουμε και
δεσμευόμαστε γι’ αυτό, ώστε να ξεπεραστούν τα εμπόδια για ευκολότερη και ταχύτερη θεώρηση βίζας
των Κινέζων υπηκόων προς την Ελλάδα, το τουριστικό ρεύμα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο που θα
επιβάλει εκ των πραγμάτων την καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάμεσο σταθμό σε καθημερινή βάση. Θεωρώ
βέβαιο ότι με την πτήση που εγκαινιάζεται σήμερα διασφαλίζουμε το πιο σημαντικό όχημα για την
ανάπτυξη του εμπορίου και της επιχειρηματικότητας μεταξύ των χωρών μας, την προβολή και την
προώθηση αμοιβαίως του πολιτισμού και της ιστορία μας και παραλλήλως την ενθάρρυνση της
συνεργασίας μεταξύ των τουριστικών φορέων και των ταξιδιωτικών γραφείων των δύο χωρών για την
ανάπτυξη του τουρισµού».
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Παρθενική πτήση της Air China στην Αθήνα
Την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα υποδέχθηκε στο «Ελευθέριος Βενιζέλος» ο
υφυπουργός Πολιτισμού και Τουρισμού Γιώργος Νικητιάδης. 

Το αεροπλάνο της Air China προσγειώθηκε στο αεροδρόμιο και ακολούθησε εκδήλωση για την υποδοχή της
κινεζικής αποστολής. Ο κ. Νικητιάδης καλωσόρισε τους επιβάτες μαζί με τον υφυπουργό Εξωτερικών,
Σπύρο Κουβέλη, ο οποίος ήταν μεταξύ των επιβατών της πτήσης και δήλωσε ότι: « σήμερα άνοιξε μια
μεγάλη λεωφόρος μεταξύ Κίνας και Ελλάδας. Είναι στο χέρι μας να την γεμίσουμε με χιλιάδες, με
εκατομμύρια κόσμο. Είμαι βέβαιος ότι θα το επιτύχουμε και γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας χωρίς
ενδιάμεσο σταθμό και επτά ημέρες την εβδομάδα». 

Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής ,επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής
της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο Κινέζος πρέσβης στην
Αθήνας κ. Luo Linquan, ο πρόεδρος του ΕΟΤ κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιμένα
Αθηνών καθηγητής Στράτος Παπαδημητρίου και ο γενικός διευθυντής κ. Γιάννης Παράσχης. 

Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόμενος στους παρευρισκόμενους επισήμανε ότι το υπουργείο Πολιτισμού και
Τουρισμού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εμβάθυνση των διμερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τομέα μεταξύ των δύο χωρών. 

Επιπρόσθετα στον χαιρετισμό που έκανε ο υφυπουργός τόνισε μεταξύ άλλων τα εξής:«η αεροπορική αυτή
σύνδεση, αποδεικνύει χωρίς καμία αμφιβολία τη στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το
άριστο επίπεδο των διμερών σχέσεων μεταξύ των χωρών μας. Είμαστε βέβαιοι ότι η έναρξη της
σημερινής πτήσης μεταξύ Πεκίνου Αθήνας μέσω Μονάχου αποτελεί το πρώτο μόνο βήμα για την
ενδυνάμωση του τουριστικού ρεύματος μεταξύ των δύο χωρών. Διατηρούμε, την πεποίθηση ότι στο
επόμενο διάστημα με τις προσπάθειες που θα καταβάλουμε και δεσμευόμαστε γι’ αυτό, ώστε να
ξεπεραστούν τα εμπόδια για ευκολότερη και ταχύτερη θεώρηση βίζας των Κινέζων υπηκόων προς την
Ελλάδα, το τουριστικό ρεύμα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο που θα επιβάλει εκ των πραγμάτων την
καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάμεσο σταθμό σε καθημερινή βάση. Θεωρώ βέβαιο ότι με την πτήση που
εγκαινιάζεται σήμερα διασφαλίζουμε το πιο σημαντικό όχημα για την ανάπτυξη του εμπορίου και της
επιχειρηματικότητας μεταξύ των χωρών μας, την προβολή και την προώθηση αμοιβαίως του πολιτισμού
και της ιστορία μας και παραλλήλως την ενθάρρυνση της συνεργασίας μεταξύ των τουριστικών φορέων
και των ταξιδιωτικών γραφείων των δύο χωρών για την ανάπτυξη του τουρισμού».
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«Άνοιξε» η σύνδεση Αθήνας-Πεκίνου

Προσγειώθηκε χθες στο διεθνή Αερολιµένα  Αθηνών Ελευθέριος Βενιζέλος η πρώτη
αεροπορική πτήση της Air China από το Πεκίνο προς την Αθήνα , την οποία  υποδέχθηκε ο
υφυπουργός Πολιτισµού και Τουρισµού, κ. Γιώργος Νικητιάδης…

Ο κ. Νικητιάδης, µαζί µε τον υφυπουργό Εξωτερικών κ. Σπύρο Κουβέλη, ο οποίος ήταν µεταξύ των
επιβατών της πτήσης, καλωσόρισε τους επιβάτες, σηµειώνοντας: «Σήµερα άνοιξε µια µεγάλη λεωφόρος
µεταξύ Κίνας και Ελλάδας. Είναι στο χέρι µας να τη γεµίσουµε µε χιλιάδες, µε εκατοµµύρια κόσµο. Είµαι
βέβαιος ότι θα το επιτύχουµε και γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας, χωρίς ενδιάµεσο σταθµό και επτά
ηµέρες την εβδοµάδα». 
Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόµενος στους παρευρισκόµενους επισήµανε ότι το υπουργείο Πολιτισµού και
Τουρισµού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εµβάθυνση των διµερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τοµέα µεταξύ των δύο χωρών. Επιπρόσθετα, στο χαιρετισµό του
ο υφυπουργός τόνισε: «η αεροπορική αυτή σύνδεση, αποδεικνύει χωρίς καµία αµφιβολία τη στενή
συνεργασία µεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το άριστο επίπεδο των διµερών σχέσεων µεταξύ των χωρών
µας. Είµαστε βέβαιοι ότι η έναρξη της σηµερινής πτήσης µεταξύ Πεκίνου-Αθήνας µέσω Μονάχου αποτελεί
το πρώτο µόνο βήµα για την ενδυνάµωση του τουριστικού ρεύµατος µεταξύ των δύο χωρών. Διατηρούµε,
την πεποίθηση ότι στο επόµενο διάστηµα µε τις προσπάθειες που θα καταβάλουµε και δεσµευόµαστε γι’
αυτό, ώστε να ξεπεραστούν τα εµπόδια για ευκολότερη και ταχύτερη θεώρηση βίζας των Κινέζων
υπηκόων προς την Ελλάδα, το τουριστικό ρεύµα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο που θα επιβάλει εκ των
πραγµάτων την καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάµεσο σταθµό σε καθηµερινή βάση.

Θεωρώ βέβαιο ότι µε την πτήση που εγκαινιάζεται σήµερα διασφαλίζουµε το πιο σηµαντικό όχηµα για την
ανάπτυξη του εµπορίου και της επιχειρηµατικότητας µεταξύ των χωρών µας, την προβολή και την
προώθηση αµοιβαίως του πολιτισµού και της ιστορία µας και παραλλήλως την ενθάρρυνση της
συνεργασίας µεταξύ των τουριστικών φορέων και των ταξιδιωτικών γραφείων των δύο χωρών για την
ανάπτυξη του τουρισµού».
Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής, επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής
της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας, κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο Κινέζος πρέσβης στην
Αθήνας, κ. Luo Linquan, ο πρόεδρος του Ε.Ο.Τ., κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιµένα
Αθηνών, καθηγητής Στράτος Παπαδηµητρίου και ο γενικός διευθυντής του ΔΑΑ, κ. Γιάννης Παράσχης.

ΠΗΓΗ: Χρήµα και Τουρισµός



Η Αθήνα υποδέχθηκε την πρώτη πτήση της Air China
http://www.tovima.gr/finance/article/?aid=401420 

Σελίδα: 1/2

Αποδελτίωση: Innews S.A. (http://www.innews.gr) -  Ημερομηνία:18/05/2011 19:06

Η Αθήνα υποδέχθηκε την πρώτη πτήση της Air China
Την προσδοκία ότι η πτήση θα γίνει απευθείας και σε καθηµερινή βάση εξέφρασε ο κ. Νικητιάδης
ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗ:  πριν 22'

Εκδήλωση στο Ελευθέριος Βενιζέλος για την υποδοχή της πρώτης αεροπορικής πτήσης από το Πεκίνο προς
την Αθήνα
emailεκτύπωση
µικρό µέγεθος 
µεγάλο µέγεθος

Αθήνα  
Τις προοπτικές για την ανάπτυξη του τουρισµού αλλά και του εµπορίου και της επιχειρηµατικότητας
µεταξύ Ελλάδας και Κίνας υπογράµµισε σήµερα το πρωί ο υφυπουργός Πολιτισµού και Τουρισµού κ. Γ.
Νικητιάδης, υποδεχόµενος την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα, στο αεροδρόµιο
«Ελευθέριος Βενιζέλος». 

Το αεροπλάνο της AIR CHINA προσγειώθηκε στο αεροδρόµιο και ακολούθησε εκδήλωση για την υποδοχή
της κινεζικής αποστολής. Ο κ. Νικητιάδης καλωσόρισε τους επιβάτες µαζί µε τον υφυπουργό Εξωτερικών
κ. Σ. Κουβέλη ο οποίος ήταν µεταξύ των επιβατών της πτήσης, εκφράζοντας την προσδοκία ότι «η πτήση
θα γίνει απευθείας χωρίς ενδιάµεσο σταθµό και επτά ηµέρες την εβδοµάδα». 

Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής
της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο κινέζος πρέσβης στην
Αθήνας κ. Luo Linquan, ο πρόεδρος του Ελληνικού Οργανισµού Τουρισµού (ΕΟΤ) κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο
πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιµένα Αθηνών καθηγητής κ. Σ. Παπαδηµητρίου και ο γενικός διευθυντής
κ. Ι. Παράσχης. 

Απευθυνόµενος στους παρευρισκόµενους ο κ. Νικητιάδης επισήµανε ότι το υπουργείο Πολιτισµού και
Τουρισµού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εµβάθυνση των διµερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τοµέα µεταξύ των δύο χωρών και εξέφρασε τη βεβαιότητα ότι η
έναρξη της πτήσης µεταξύ Πεκίνου και Αθήνας µέσω Μονάχου, «αποτελεί το πρώτο µόνο βήµα για την
ενδυνάµωση του τουριστικού ρεύµατος µεταξύ των δύο χωρών». 

Ο κ. Νικητιάδης υπογράµµισε τη δέσµευση της πολιτικής ηγεσίας για να «ξεπεραστούν τα εµπόδια για
ευκολότερη και ταχύτερη θεώρηση βίζας των Κινέζων υπηκόων προς την Ελλάδα», εκτιµώντας ότι µε
αυτό τον τρόπο το τουριστικό ρεύµα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο «που θα επιβάλει εκ των πραγµάτων
την καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάµεσο σταθµό σε καθηµερινή βάση».



Η Αθήνα υποδέχθηκε την πρώτη πτήση της Air China
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Οικονοµία περισσότερες ειδήσεις
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Διαφήµιση

Στο Getitnow.gr θα βρεις πάνω από 400 τρόπους από 1,48€ για να ξαναµπείς σε φόρµα!

ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΕΠΙΣΗΣ

 

 
σχόλια (0)
 
 
Τίτλος σχολίου *

Γράψτε το σχόλιό σας*(έως 700 χαρακτήρες)

αποµένουν 700 χαρακτήρες
E-mail *

Όνοµα που θα εµφανιστεί το σχόλιό σας

Τα πεδία που είναι σηµειωµένα µε * είναι υποχρεωτικά
Γράψτε το κείµενο όπως το διαβάζετε παρακάτω:

Captcha

Αν το κείµενο δεν είναι ευδιάκριτο, πατήστε εδώ να δηµιουργηθεί νέο κείµενο.
 
Αποστολή µηνύµατοςΚαθαρισµός
Τα µηνύµατα που δηµοσιεύονται στο χώρο αυτό εκφράζουν τις απόψεις των αποστολέων τους. Το ΒΗΜΑ
δεν υιοθετεί καθ’ οιονδήποτε τρόπο τις απόψεις αυτές. Ο καθένας έχει δικαίωµα να εκφράζει την γνώµη
του, όποια και να είναι αυτή. Δεν δηµοσιεύονται συκοφαντικά ή υβριστικά σχόλια και όσα είναι γραµµένα
µε κεφαλαία γράµµατα. Τέτοια µηνύµατα θα διαγράφονται όποτε εντοπίζονται.

[πριν 22']



Το πρώτο βήμα για την ενδυνάμωση του τουριστικού ρεύματος μεταξύ των δύο χωρών  Πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα
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Το πρώτο βήμα για την ενδυνάμωση του τουριστικού ρεύματος μεταξύ των δύο χωρών
Πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα

Την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα υποδέχθηκε χθες το πρωί στο αεροδρόμιο "Ελευθέριος
Βενιζέλος" ο υφυπουργός Πολιτισμού  και Τουρισμού κ. Γιώργος Νικητιάδης.

Το αεροπλάνο της Air China προσγειώθηκε στο αεροδρόμιο και ακολούθησε εκδήλωση για την υποδοχή της κινεζικής
αποστολής. Ο κ. Νικητιάδης καλωσόρισε τους επιβάτες μαζί με τον υφυπουργό Εξωτερικών κ. Σπύρο Κουβέλη, ο
οποίος ήταν μεταξύ των επιβατών της πτήσης, και δήλωσε: "Σήμερα άνοιξε μια μεγάλη λεωφόρος μεταξύ Κίνας και
Ελλάδας. Είναι στο χέρι μας να την γεμίσουμε με χιλιάδες, με εκατομμύρια κόσμο. Είμαι βέβαιος ότι θα το επιτύχουμε
και γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας χωρίς ενδιάμεσο σταθμό και επτά ημέρες την εβδομάδα".

Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής της Κινεζικής
Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο κινέζος πρέσβης στην Αθήνας κ. Luo Linquan, ο
πρόεδρος του ΕΟΤ, κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιμένα Αθηνών καθηγητής κ. Στράτος
Παπαδημητρίου και ο γενικός διευθυντής κ. Γιάννης Παράσχης.

Ο κ. Νικητιάδης, απευθυνόμενος στους παρευρισκόμενους επισήμανε ότι το Υπουργείο Πολιτισμού και Τουρισμού
θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εμβάθυνση των διμερών σχέσεων στον
τουριστικό και πολιτιστικό τομέα μεταξύ των δύο χωρών.

Επιπρόσθετα, στον χαιρετισμό που έκανε ο υφυπουργός τόνισε μεταξύ άλλων τα εξής: "Η αεροπορική αυτή σύνδεση,
αποδεικνύει χωρίς καμία αμφιβολία η στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το άριστο επίπεδο των διμερών
σχέσεων μεταξύ των χωρών μας. Είμαστε βέβαιοι ότι η έναρξη της σημερινής πτήσης μεταξύ Πεκίνου Αθήνας μέσω
Μονάχου αποτελεί το πρώτο μόνο βήμα για την ενδυνάμωση του τουριστικού ρεύματος μεταξύ των δύο χωρών.
Διατηρούμε την πεποίθηση ότι στο επόμενο διάστημα με τις προσπάθειες που θα καταβάλουμε και δεσμευόμαστε
γι’αυτό, ώστε να ξεπεραστούν τα εμπόδια για ευκολότερη και ταχύτερη θεώρηση βίζας των Κινέζων υπηκόων προς την
Ελλάδα, το τουριστικό ρεύμα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο που θα επιβάλει εκ των πραγμάτων την καθιέρωση πτήσης
χωρίς ενδιάμεσο σταθμό σε καθημερινή βάση. Θεωρώ βέβαιο ότι με την πτήση που εγκαινιάζεται σήμερα διασφαλίζουμε
το πιο σημαντικό όχημα για την ανάπτυξη του εμπορίου και της επιχειρηματικότητας μεταξύ των χωρών μας, την
προβολή και την προώθηση αμοιβαίως του πολιτισμού και της ιστορία μας και παραλλήλως την ενθάρρυνση της
συνεργασίας μεταξύ των τουριστικών φορέων και των ταξιδιωτικών γραφείων των δύο χωρών για την ανάπτυξη του
τουρισμού".

Το νέο δρομολόγιο θα αναχωρεί από το αεροδρόμιο "Ελευθέριος Βενιζέλος" κάθε Τετάρτη και Σάββατο, με
αεροσκάφος τύπου Airbus 330-200.

Τατιάνα Ρόκου - Πέμπτη, 19 Μαΐου 2011
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Την πρώτη πτήση Πεκίνο-Αθήνα της AIR CHINA υποδέχθηκε ο υφ. Πολιτισµού
και Τουρισµού κ. Γιώργος Νικητιάδης

Την πρώτη αεροπορική πτήση από το Πεκίνο προς την Αθήνα υποδέχθηκε σήµερα το πρωί στο «Ελευθέριος
Βενιζέλος» ο υφυπουργός Πολιτισµού και Τουρισµού κ. Γιώργος Νικητιάδης.
Το αεροπλάνο της AIR CHINA προσγειώθηκε στο αεροδρόµιο και ακολούθησε εκδήλωση για την υποδοχή
της κινεζικής αποστολής.  Ο κ. Νικητιάδης καλωσόρισε τους επιβάτες µαζί µε τον υφυπουργό Εξωτερικών
κ. Σπύρο Κουβέλη ο οποίος ήταν µεταξύ των επιβατών της πτήσης, και  δήλωσε ότι: « σήµερα άνοιξε µια
µεγάλη λεωφόρος µεταξύ Κίνας και Ελλάδας. Είναι στο χέρι µας να την γεµίσουµε µε χιλιάδες, µε
εκατοµµύρια κόσµο. Είµαι βέβαιος ότι θα το επιτύχουµε και γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας χωρίς
ενδιάµεσο σταθµό και επτά ηµέρες την εβδοµάδα». 
Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής
της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο κινέζος πρέσβης στην
Αθήνας κ. Luo Linquan, ο πρόεδρος του ΕΟΤ κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιµένα
Αθηνών καθηγητής Στράτος Παπαδηµητρίου και ο γενικός διευθυντής κ. Γιάννης Παράσχης. 
Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόµενος στους παρευρισκόµενους επισήµανε ότι το υπουργείο Πολιτισµού και
Τουρισµού θα σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εµβάθυνση των διµερών
σχέσεων στον τουριστικό και πολιτιστικό τοµέα µεταξύ των δύο χωρών.  Επιπρόσθετα στον χαιρετισµό που
έκανε ο υφυπουργός τόνισε µεταξύ άλλων τα εξής:«η αεροπορική αυτή σύνδεση, αποδεικνύει χωρίς καµία
αµφιβολία τη στενή συνεργασία µεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το άριστο επίπεδο των διµερών σχέσεων
µεταξύ των χωρών µας. Είµαστε βέβαιοι  ότι η έναρξη της σηµερινής πτήσης µεταξύ Πεκίνου Αθήνας µέσω
Μονάχου αποτελεί το πρώτο µόνο βήµα για την ενδυνάµωση του τουριστικού ρεύµατος µεταξύ των δύο
χωρών. Διατηρούµε, την πεποίθηση ότι στο επόµενο διάστηµα µε τις προσπάθειες που θα καταβάλουµε και
δεσµευόµαστε γι’ αυτό, ώστε να ξεπεραστούν τα εµπόδια για ευκολότερη και ταχύτερη θεώρηση βίζας
των Κινέζων υπηκόων προς την Ελλάδα, το τουριστικό ρεύµα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο που θα
επιβάλει εκ των πραγµάτων την καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάµεσο σταθµό σε καθηµερινή βάση. Θεωρώ
βέβαιο ότι µε την πτήση που εγκαινιάζεται σήµερα διασφαλίζουµε το πιο σηµαντικό όχηµα για την
ανάπτυξη του εµπορίου και της επιχειρηµατικότητας µεταξύ των χωρών µας, την προβολή και την
προώθηση  αµοιβαίως του πολιτισµού και της ιστορία µας και παραλλήλως την ενθάρρυνση της
συνεργασίας µεταξύ των τουριστικών φορέων και των ταξιδιωτικών γραφείων των δύο χωρών για την
ανάπτυξη του τουρισµού».



«Άνοιξε» η σύνδεση Αθήνας-Πεκίνου
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«Άνοιξε» η σύνδεση Αθήνας-Πεκίνου

Προσγειώθηκε χθες στο διεθνή Αερολιμένα Αθηνών Ελευθέριος Βενιζέλος η πρώτη αεροπορική πτήση της
Air China από το Πεκίνο προς την Αθήνα, την οποία υποδέχθηκε ο υφυπουργός Πολιτισμού και Τουρισμού,
κ. Γιώργος Νικητιάδης…

Ο κ. Νικητιάδης, μαζί με τον υφυπουργό Εξωτερικών κ. Σπύρο Κουβέλη, ο οποίος ήταν μεταξύ των επιβατών της
πτήσης, καλωσόρισε τους επιβάτες, σημειώνοντας: «Σήμερα άνοιξε μια μεγάλη λεωφόρος μεταξύ Κίνας και Ελλάδας.
Είναι στο χέρι μας να τη γεμίσουμε με χιλιάδες, με εκατομμύρια κόσμο. Είμαι βέβαιος ότι θα το επιτύχουμε και
γρήγορα η πτήση θα γίνει απευθείας, χωρίς ενδιάμεσο σταθμό και επτά ημέρες την εβδομάδα». 
Ο κ. Νικητιάδης απευθυνόμενος στους παρευρισκόμενους επισήμανε ότι το υπουργείο Πολιτισμού και Τουρισμού θα
σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια για περαιτέρω προώθηση και εμβάθυνση των διμερών σχέσεων στον τουριστικό
και πολιτιστικό τομέα μεταξύ των δύο χωρών. Επιπρόσθετα, στο χαιρετισμό του ο υφυπουργός τόνισε: «η αεροπορική
αυτή σύνδεση, αποδεικνύει χωρίς καμία αμφιβολία τη στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδας και Κίνας και το άριστο
επίπεδο των διμερών σχέσεων μεταξύ των χωρών μας. Είμαστε βέβαιοι ότι η έναρξη της σημερινής πτήσης μεταξύ
Πεκίνου-Αθήνας μέσω Μονάχου αποτελεί το πρώτο μόνο βήμα για την ενδυνάμωση του τουριστικού ρεύματος μεταξύ
των δύο χωρών. Διατηρούμε, την πεποίθηση ότι στο επόμενο διάστημα με τις προσπάθειες που θα καταβάλουμε και
δεσμευόμαστε γι’ αυτό, ώστε να ξεπεραστούν τα εμπόδια για ευκολότερη και ταχύτερη θεώρηση βίζας των Κινέζων
υπηκόων προς την Ελλάδα, το τουριστικό ρεύμα θα εξελιχθεί σε τέτοιο επίπεδο που θα επιβάλει εκ των πραγμάτων
την καθιέρωση πτήσης χωρίς ενδιάμεσο σταθμό σε καθημερινή βάση. Θεωρώ βέβαιο ότι με την πτήση που
εγκαινιάζεται σήμερα διασφαλίζουμε το πιο σημαντικό όχημα για την ανάπτυξη του εμπορίου και της
επιχειρηματικότητας μεταξύ των χωρών μας, την προβολή και την προώθηση αμοιβαίως του πολιτισμού και της ιστορία
μας και παραλλήλως την ενθάρρυνση της συνεργασίας μεταξύ των τουριστικών φορέων και των ταξιδιωτικών γραφείων
των δύο χωρών για την ανάπτυξη του τουρισμού».
Στην τελετή υποδοχής της κινέζικης αποστολής, επικεφαλής της οποίας ήταν ο αναπληρωτής διευθυντής της Κινεζικής
Υπηρεσίας Πολιτικής Αεροπορίας, κ. Xia Xinghua, παραβρέθηκαν ο Κινέζος πρέσβης στην Αθήνας, κ. Luo Linquan, ο
πρόεδρος του Ε.Ο.Τ., κ. Ν. Κανελλόπουλος, ο πρόεδρος του Διεθνούς Αερολιμένα Αθηνών, καθηγητής Στράτος
Παπαδημητρίου και ο γενικός διευθυντής του ΔΑΑ, κ. Γιάννης Παράσχης.
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Air China: Ξεκινά αύριο τα δροµολόγια από Αθήνα για Πεκίνο

Εγκαινιάζεται αύριο Τετάρτη το δροµολόγιο της Air
China, Αθήνα  – Πεκίνο – Αθήνα , µέσω Μονάχου.

Στην εκδήλωση υποδοχής θα παρευρεθούν ο υφυπουργός
Εξωτερικών κ. Σπύρος Κουβέλης, ο υφυπουργός Τουρισµού κ.
Γιώργος Νικητιάδης, ο Κινέζος πρέσβης στην Αθήνα κ. Luo
Linquan, π πρόεδρος του ΕΟΤ κ. Νίκος Κανελόπουλος, ο
αναπληρωτής διευθυντής της Κινεζικής Υπηρεσίας Πολιτικής
Αεροπορίας και επικεφαλής της αποστολής κ. Xia Xinghua, ο
πρόεδρος του ΔΣ του Διεθνούς Αερολιµένα Αθηνών κ. Στράτος
Παπαδηµητρίου και ο γενικός διευθυντής του Διεθνούς
Αερολιµένα Αθηνών κ. Γιάννης Παράσχης.
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